

***HK Express Announces Updates to Summer Schedule
Japan Flights Sell Strongly, Seoul Proves Popular***

Hong Kong, 27 March 2014 – HK Express is pleased to announce updates to their summer flight schedule, including new, more convenient timeslots to Tokyo-Haneda, increases in the number of flights to Osaka, the launch of brand new flights to Fukuoka and the doubling of daily flights to Seoul-Incheon.

As predicted, flights to Japan have proved popular with Hongkongers, with HK Express having flown over 88,000 Guests to-and-from Osaka and Toyko-Haneda. Flights to Japan have enjoyed a load factor of over 80%.

From 30 March 2014 to 25 October 2014, Toyko-Haneda flights will operate a new late night departure from Hong Kong at 23:50, with a morning departure from Tokyo at 6:20. Osaka will now fly 11 times per week, adding flights on Monday, Wednesday, Thursday and Friday. Still on Japan, Fukuoka flights commence from 10 April 2014, and HK Express will be the only low-fare airline operating that route.

“We are thrilled with the performance of our Japan flights. It shows that we were correct in predicting the popularity of Japan and making this region a priority from day one after transforming into a low-cost carrier (LCC),” said Mr. Andrew Cowen, Deputy CEO of HK Express, “We fully anticipate continuing strong sales for the summer season and increasing demand from Japanese customers as well as Hongkongers.”

Riding on the growing popularity of Korean culture and the recent big hit Korean TV series *My Love from the Star*, Seoul-Incheon flights have received a warm welcome since being launched. With the first flight departing Sunday, HK Express is pleased to report strong bookings and have introduced a second daily service commencing 11 April 2014 to meet the demand.

“Seoul has proven itself to be a remarkably popular route, with the customer profile split equally between business and leisure travelers, in line with our expectations,” said Mr. Cowen, “With the growing popularity of Korean culture and Hong Kong and Seoul’s increasingly close business relationship, we believe the investments we’ve made in our Seoul routes is a sound one.”

Hong Kong (HKG) <> Tokyo-Haneda (HND)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO624	Hong Kong > Tokyo - Haneda	23:50	05:05	Daily
UO625	Tokyo – Haneda > Hong Kong	06:20	09:50	Daily

Hong Kong (HKG) <>Osaka(KIX) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO688 (new) * Travel period begins on 5 April 2014 and ends on 23 Oct 2014	Hong Kong > Osaka	20:15	00:55	Wed, Thu, Sat & Sun
UO686		9:30	14:15	Mon, Tue, Wed, Thu
		10:00	14:45	Fri
		10:00	14:50	Sat
		09:30	14:15	Sun
UO689 (new) *Travel period begins on 6 April 2014 and ends on 24 Oct 2014	Osaka > Hong Kong	01:35	04:35	Mon, Thu, Fri & Sun
UO687		14:50	17:50	Mon, Tue, Wed, Thu
		15:30	18:30	Fri, Sat & Sun

Hong Kong (HKG) <>Fukuoka (FUK) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO636	Hong Kong >Fukuoka	13.05	17.20	Daily
UO639	Fukuoka > Hong Kong	18.00	20.35	Daily

Hong Kong (HKG) <> Seoul (ICN) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO618	Hong Kong > Seoul	07:25	11:55	Daily
UO614 (new) * Commences 11 April 2014	Hong Kong > Seoul	21:50	02:25	Daily
UO619	Seoul > Hong Kong	12:55	15:40	Daily
UO615 (new) * Commences 11 April 2014	Seoul > Hong Kong	04:20	07:05	Daily

ENDS

About HK Express:

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong Kong's only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu (Sabah) and Penang in Malaysia, Tokyo-Haneda, Osaka-Kansai and Fukuoka (commences on 10 April 2014) in Japan and Seoul-Incheon in Korea (commences on March 30 2014).

For more information, please visit hkexpress.com, follow us on Sina Weibo: weibo.com/hkexpress or refer to our Facebook fan page: facebook.com/hkexpress

HK Express 宣佈最新夏季航班時刻表 日本航線持續熱賣 首爾航線需求高企

(香港·2014年3月27日) – HK Express 公佈最新的夏季航班時刻表，調整往來日本以及韓國的航線安排，包括提供更便利的航班時間前往東京國際機場(羽田)、增加往來香港大阪的航班數目、推出前往福岡的最新航線以及將每日往來香港首爾的航線增加一倍。

一如所料，前往日本的航線最受香港旅客歡迎，HK Express 已經與超過 88,000 位旅客一起遊歷東京以及大阪日本兩大城市，運載率更超過八成。由 2014 年 3 月 30 日開始至 10 月 25 日，HK Express 將會加推香港－東京的最新航班時間，香港時間晚上 23:50 啟程前往日本，日本時間早上 6:20 回程。至於往來大阪航班則會增至每星期 11 班，提供星期一、三、四、五的航班服務。而 HK Express 的香港－福岡最新航線將於 2014 年 4 月 10 日正式啟航，成為全港唯一一間在這條航線上提供服務的低成本航空公司。

乘著近年韓風熾熱加上最近大熱韓劇《來自星星的你》引發的首爾旅遊瘋潮，HK Express 香港首爾航班服務一推出即獲得全港熱烈追捧。隨著首班航班服務將在星期日(3月30日)啟航，HK Express 宣佈訂票數量走勢強勁，並即時決定從 2014 年 4 月 11 日開始將香港－首爾的航線將增加至每日兩班以配合需求。

HK Express DCEO Andrew Cowen 表示：「對於日本航線得到空前的成功實在令人振奮，我們早已窺準日本在香港的受歡迎度，正式轉型第一天已部署日本為重點推廣的航線。我們預期夏季的日本航線將會繼續熱賣，而且來自香港及日本的旅客需求將會更加殷切。」他繼續：「至於香港－首爾航線方面的需求亦持續高企，商務以及旅遊的乘客比例各佔一半，符合我們初定的預期數字。而隨著韓流文化的興起和兩地的業務往來愈加緊密，我相信 HK Express 在首爾航線的投資絕對是明智的決定。」

香港－東京-羽田				
航班編號	路線	啟程時間	抵達時間	班次
UO624	香港－東京-羽田	23:50	05:05	每日
UO625	東京－香港-羽田	06:20	09:50	每日

香港－大阪-關西				
航班編號	路線	啟程時間	抵達時間	班次
UO688 (最新) *航班服務由 2014 年 4 月 6 日 開始至 10 月 24 日	香港－大阪-關西	20:15	00:55	星期三、 四、六、日
UO686		9:30	14:15	星期一、 二、三、四
		10:00	14:45	星期五
		10:00	14:50	星期六
		09:30	14:15	星期日
UO689 (最新) *航班服務由 2014 年 4 月 6 日 開始至 10 月 24 日	大阪－香港-關西	01:35	04:35	星期一、 四、六、日
UO687		14:50	17:50	星期一、 二、三、四
		15:30	18:30	星期五、 六、日

香港-福岡				
航班編號	路線	啟程時間	抵達時間	班次
UO636	香港－福岡	13.05	17.20	每日
UO639	福岡－香港	18.00	20.35	每日

香港－首爾-仁川				
航班編號	路線	啟程時間	抵達時間	班次
UO618	香港－首爾-仁川	07:25	11:55	每日
UO614 (最新) * 由 2014 年 4 月 11 日起 提供服務	香港－首爾-仁川	21:50	02:25	每日
UO619	首爾-仁川－香港	12:55	15:40	每日
UO615 (最新) *由 2014 年 4 月 11 日起提 供服務	首爾-仁川－香港	04:20	07:05	每日

有關 HK Express

HK Express於2013年10月27日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，現時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬來西亞)、首爾-仁川(韓國)(將於2014年3月30日正式啟航)、東京-羽田(日本)、大阪-關西(日本)，以及福岡(日本)(將於2014年4月10日正式啟航)。

如需更多資訊，可瀏覽HK Express網頁hkexpress.com、登入HK Express 新浪微博專頁 weibo.com/hkexpress或 Facebook 專頁facebook.com/hkexpress。